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Predmet: Preporuke Povjerenstva za osiguravanje i unapređivanje kvalitete visokog obrazovanja 

dekanu i prodekanicama: svima 

 

Poštovani gospodine dekane i poštovane prodekanice, 

na temelju zapisnika s 1. sjednice Povjerenstva za osiguravanje i unapređivanje kvalitete visokoga 

obrazovanja u ak. godini 2021./2022., održane 12. studenog 2021. godine, dostavljamo Vam naše 

mišljenje i prijedloge za poboljšanje života i rada na Filozofskome fakultetu kako slijede:  

- Budući da se skoro redovito događaju krive pretpostavke oko raspodjele ECTS-bodova na  

dvopredmetnim studijima, POUK predlaže da se ova problematika pojasni u zasebnom 

dokumentu koji bi bio dostupan svim nastavnicima i studentima. U svaki bi izvedbeni plan 

trebalo dodati napomene o raspodjeli bodova na dvopredmetnim studijima jer studentima 

često nije jasno kako se dijele bodovi TZK-a, završnih i diplomskih radova i PPDMI predmeta na 

nastavničkim studijima.  

- U vezi s preklapanjem obveznih kolegija na dvopredmentim kombinacijama, što nije često ali 

je prisutno kod nekih kolegija, te u vezi s nepisanom preporukom da studenti u takvim 

slučajevima pohađaju nastavu u omjeru 50:50, što opet vrlo često ovisi o dobroj volji samih 

predmetnih nastavnika, POUK predlaže da se takva preporuka digne na višu razinu, odnosno 

na prodekansku pisanu uputu. S druge strane, međutim, svjesni činjenice da studenti gube 50% 

žive nastave, da su prepušteni samostalnom radu i nadoknadi gradiva, preporučujemo da se 

razmotri i mogućnost da nastavnici snimaju svoja predavanja ili pripreme neki sličan materijal 

koji bi studentima pomogao pri samostalnom svladavanju gradiva, no pri tome uzeti u obzir 

sve mogućnosti, prednosti i opasnosti objave ovakvih materijala. Fakultet svakako treba ostati 

uporan u traženju odgovarajućih prostornih rješenja, a pri izradi rasporeda nastojati uskladiti 

predavanja iz obveznih kolegija. 

- POUK preporučuje i daljnje sustavno i kontinuirano poticanje tolerancije i uvažavanje 

različitosti, poštivanje akademske etike i njezinih načela, no i sankcioniranje bilo kojeg 

neprihvatljivog ponašanja koje krši gore navedeno. Svakako bi bilo dobro u ovakve aktivnosti 

uključiti i što više studenata preko njihovih udruga, Studentskog zbora i sl. 

- Zaključno, POUK preporučuje da Fakultet ili zaposli dodatno osoblje zaduženo za čišćenje 

zgrade Fakulteta ili angažira vanjski servis. Primijećeno je da se već duže vrijeme ne vodi 

dovoljna briga o čistoći i urednosti zgrade te uređenosti dvorišta Fakulteta, najvjerojatnije  

zbog potkapacitiranosti osoblja. 



 

U nadi da ćete razmotriti naše preporuke srdačno Vas pozdravljamo! 

 

Ispred POUK-a: 

 izv. prof. dr. sc. Ivana Jozić, predsjednica Povjerenstva 


